
Fra: Bratberg Ronald[Ronald.Bratberg@osen.kommune.no] Dato: 12.02.2019 10:35:05 Til: Tellesbø Aud Sylvi
Tittel: SV: Hvor mange vannforekomster er utsatt for spredt avløp i din kommune? Kan jeg få et anslag i løpet av
onsdagen denne uka?!
Hei.
 
Vi kan tenke oss at det kan tas prøver fra de 4 stedene som er merket med god og moderat samlet økologisk
tilstand,
og disse er:

1.       Grovla, tilløpsbekk til Osen
2.       Steinsdalselva, nedre del
3.       Steinsdalselva v/Engan
4.       Torsteinengbekken
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Avdelingsingeniør
Utvikling og miljø
Tlf.: 909 35 087
ronald.bratberg@osen.kommune.no
Rådhusveien 13, 7740 STEINSDALEN

 
 
 

Fra: Tellesbø Aud Sylvi 
Sendt: 11. februar 2019 10:45
Til: Heide Liv <Liv.Heide@indrefosen.kommune.no>; Fjellheim Sverre <Sverre.Fjellheim@afjord.kommune.no>;
'harriet.de.ruiter@orland.kommune.no' <harriet.de.ruiter@orland.kommune.no>; Morseth Svein Erik
<Svein.Erik.Morseth@bjugn.kommune.no>; Busch Arild <Arild.Busch@roan.kommune.no>; Bratberg Ronald
<Ronald.Bratberg@osen.kommune.no>; Aune Erlend <Erlend.Aune@afjord.kommune.no>; Olden Viggo
<Viggo.Olden@orland.kommune.no>
Kopi: Vannebo Siri <Siri.Vannebo@indrefosen.kommune.no>
Emne: Hvor mange vannforekomster er utsatt for spredt avløp i din kommune? Kan jeg få et anslag i løpet av
onsdagen denne uka?!
 
Hei!
 
Det ble dessverre ikke tid til et møte før vinterferien, men nå trenger jeg hjelp fra dere (i hui og has dessverre) til
å avklare hvilke/hvor mange vannforekomster i de enkelte kommunene som er utsatt for spredt avløp? Se
vedlagte Excel‐ark og rapport for support. For å søke om dekning av laboratorie‐kostnadene over
vannovervåkningsmidlene trenger jeg et anslag på antall ferskvanns‐ og saltvannsforekomster innen onsdag kveld.
Siste anledning for meg til å sende søknaden er torsdag denne uka.  
 
Planen er å bruke 2 sommerstudenter (over spredt avløpsbudsjettet) til å ta vannprøvene i de 3
sommermånedene. Dette skal være tilstrekkelig til å gi oss en indikasjon på om vannforekomsten er utsatt for
spredt avløp eller ikke.
 
 
Håper inderlig dere kan klare få til en liten «øvelse» på antall, så jeg kan beregne omfanget og kostandene så vi får
sendt av gårde en søknad. Beklager kort frist.
 
Med vennlig hilsen Aud Sylvi
 
 
 



 
 


